
Title (en)
Resilient mounting system for two elements.

Title (de)
Elastisches Montageverfahren von zwei Teilen.

Title (fr)
Système d'assemblage élastique de deux pièces.

Publication
EP 0098784 A1 19840118 (FR)

Application
EP 83420104 A 19830624

Priority
FR 8211871 A 19820629

Abstract (en)
[origin: ES281248U] The present invention relates to a system for elastically assembling two identical pieces, wherein one of the ends of a piece
comprises two lugs between which is disposed a bar in the form of an arc of circle, while the opposite end of this piece comprises a flange provided
with two notches in which are engaged the lugs of a second, identical piece while the convex face of the bar abuts against the inner face of the
flange. Beads on one piece engage in notches of the other piece to complete the assembly. The invention is particularly applicable to games and
toys.

Abstract (fr)
L'une des extrémités d'une pièce (1) comprend deux oreilles (3, 4) entre lesquelles est disposée une barrette en arc de cercle (2) tandis que
l'extrémité opposée de cette pièce comprend un rebord (5) muni de deux encoches (6, 7) dans lesquelles viennent s'engager les oreilles (3, 4)
tandis que la face convexe de la barrette (2) prend appui contre la face intérieure (5a) du rebord (5). Des tétons (12, 13) s'engagent dans des
entailles (14, 15) pour parfaire l'assemblage. Jeux et jouets.
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